
Protokoll 5 (2024) 
Styrelsemöte 2024-12-12 

Gislaved-Anderstorps Ridklubb 
 

 
Närvarande: Cecilia Johansson, Frida Gunnarsson Vuckic, Elin Svensson, Jeanette Elbe,  

Ida Larsson, Johanna Wärme 

 

Inledande punkter 
1. Cecilia hälsar alla välkomna och öppnade mötet.  
2. Ida valdes att föra protokoll och Johanna att justera tillsammans med Cissi.  
3. Dagordning godkänd.  

 
Föregående protokoll, godkännande och korta uppdateringar om öppna punkter 

4. Frida läser upp föregående protokoll.  
 

5. Styrelseutveckling  
Vakant till nästa möte  
 

6. Årsmöte 2025 – 27/2 kl.18 på Hotell Åsen i Anderstorp. Anmälan senast 20/2.  
Ida lägger ut på sociala medier + medlemsbrev?  
Angelica ansvarar för verksamhetsberättelse och årsplan. Nettan har påbörjat ekonomisk 
rapport. Dokument ska vara klara för att skicka ut senast 27 januari 2025.  
Beslut om höjningar inför VT-25 
 - Privatlektioner: 424kr för 45min 
 - Stallhyra: +100kr från 1 februari 
 - Anläggningskort höjs till hösten 
 - Manegeavgift per tillfälle kvarstår (130kr medlem, 180 icke medlem) 

 
Fasta punkter 

7. Rapport från verksamhet 
     i) Status hästar – Storm går lektioner igen vilket fungerar fint! Sarabi får gå enklare lektioner 
som knatte (skritt/trav) när hon är ok. Dina är redo att sättas igång igen. Dylan är jättefin men 
känslig. Ruben tuffar på men får en lite längre vintervila. Mammut ska till veterinär för check 
då han inte är sig lik. Poppe är en fin men känslig ponny, behöver en stadig ryttare.  
Boggie – Står fortsatt hos Emma Rydin. Mindre stressad men fortsatt inte problemfritt. Beslut 
om att försöka sälja till VT-25. 
Vi behöver en viktbärande D-ponny till verksamheten. Gärna någon som kan utmana de lite 
duktigare eleverna.  
 
Angelica har varit på Ridskolekonvent – spö på ridskola kan bli förbjudet, men inget som 
beslutats ännu. 
     ii) Vi har totalt 11 uppsägningar inför vårterminen.  
 
 
 

8. Ekonomisk rapport 



i) Likviditeten är ansträngd för tillfället. Fortsatt mycket kapital bundet till hästar.
Medlemsfakturor skickas ut i december för 2025. Likadant gället för anläggningskorten. 

9. Bidrag
i) Belysningsprojekt är i gång. Nya stallet och uteboxar är klara.
ii) Gula huset – Vakant

10. Personal
i) Angelica presenterade passande kandidater för att ersätta Tilde efter jul.

11. Genomgång av sektioner/övriga arbetsgrupper
i) Ny uppstallad på kö från Göteborg.
ii) Vakant
iii) Anläggning

a) B-kort lastbil – Vakant till nästa möte
b) Anläggningsregler – Cissi och Angelica ansvarar för att se över och uppdatera.
c) Privata aktörer i ridhuset – Vakant

iv) Lucia och julavslutning planerad 14 december
v) Sponsring

a) Isaberg ny sponsor för Gark 2025. Fler förfrågningar har skickats ut till företag.
b) Vakant

12. Övrigt
Nästa möte: 14 januari kl17:00 i Gula Huset

__________________________ __________________________ 
Ida Larsson, Vid protokollet Johanna Wärme, Justerare 

__________________________ 
Cecilia Johansson, Ordförande 


